
ROK ERŠTE 

S treniranjem borilnih veščin ste začeli dokaj pozno, pri 19. letih. Ali ste se pred tem aktivno 

ukvarjali s katerim drugim športom?  

S košarko. 

Zakaj ste se odločili, da košarko zamenjate za borilne veščine? 

Ker ne odloča trener, ampak o zmagi in porazu odločaš sam. 

Na kateri dosežek v svoji karieri ste najbolj ponosni? Morda kaj v svoji karieri obžalujete? 

Ničesar ne obžalujem. Ponosen sem na osvojeno 3. mesto na evropskem prvenstvu. 

Kateri so vaši nadaljnji cilji oz. načrti? 

Še kakšna tekma, mogoče celo olimpijska. 

Kaj vam pomenijo letošnje olimpijske igre? Boste sodelovali?  

Sodeloval ne bom, mi pa zelo veliko pomenijo, saj so to sanje vsakega športnika. 

Kako je na vaše športno življenje vplivala epidemija v zadnjem letu? 

Moral sem spremeniti način treniranja, saj kontakti niso bili dovoljeni. Trenirati sem moral 

sam, prav tako ni bilo tekem. 

Kaj vam daje šport v življenju?  

Samozavest, moč za naprej. 

Kaj bi sporočili mladim, ki so zadnje leto veliko preživeli za računalniškimi ekrani? 

Naj računalnike pustijo, začnejo migati ter se začnejo ukvarjati s športom. 

Kaj za vas pomeni današnji dogodek? 

Bil je krasen dogodek, osebno sem bil izredno vesel povabila. Še bolj zadovoljen sem, ker vidim 

veselje ljudi, še posebej otrok. Da jim bodo olimpijski športi blizu, pomembni, da bodo mladi 

začeli še malo več delati na športnem področju in manj časa preživeli pred računalniškimi 

zasloni.  

 

 

 


